
                                             Zápis 
          14. veřejného zasedání Zastupitelstva obce Libuň 
                   konaného ve středu 9. prosince 2020  

                                             v sokolovně v Libuni 

 
 

Starosta zahájil veřejné zasedání uvítáním přítomných. 

Přítomní: M. Daňo, R. Kozáková, R. Zrnečková, P. Veselý, O. Fiala, J. Burda 

Nepřítomni: H. Červová – omluvena 

ZO usnášení schopné. 

Zvoleni: 

ověřovatelé zápisu – P. Veselý, O. Fiala 

zapisovatel – L. Vránová 

návrhová komise – R. Zrnečková, R. Kozáková 

Hlasování veřejné, o každém bodě zvlášť. 

 

Program: 

1. Úvod –aktuálně v obci 
2. Kontrola usnesení 13.veřejného zasedání ze dne 11.11.2020 
3. Zpráva o hospodaření 
4. Rozpočtové opatření č.9/2020 
5. Rozpočet na rok 2021 
6. Plán inventur na rok 2020 
7. Vodné, stočné  
8. Plán obnovy vodovodů a kanalizací 
9. Žádost o dotaci na komunikace z prostředků MMR 
10. Darovací smlouva – knihovna V. Č. 
11. Strategický plán rozvoje obce 2020 - 2025 
12. Smlouva o uzavření budoucí smlouvy o zřízené věcného břemene – služebnosti 

inženýrské sítě a smlouvy kupní – Martin Pabiška, MBA 
13. OZV odpady 
14. OZV noční klid 
15. Diskuze  
16. Závěr  
 

Hlasování o programu: pro – 6, proti - 0, zdržel se – 0. 

1. Aktuálně v obci: Vážení přítomní rok se sešel s rokem a máme tu adventní čas. Dnes je 

to letos naposled co jsme se tu sešli, tak si pojďme zrekapitulovat letošní rok.  

Z kulturních akcí se z důvodu pandemie mnoho neudálo krom obecního plesu, dětského 

dne a otevření zrekonstruované školy byly ostatní akce zrušeny. Bohužel vyhlídky na příští 

rok nejsou moc optimistické.  

V letošním roce jsme zdárně otevřeli již zmiňovanou školu. Zakoupili 4 ks kontejnerů na 

bioodpad, vlek za traktor, trochu poopravili cestu do Šidlob a instalovali 4 nové autobusové 

čekárny. Trochu jsme rozšířili vánoční výzdobu. 



V příštím roce bychom chtěli pokračovat v opravách nějakých cest, zakoupit nový traktor 

starjet, který jsme měli několik let zdarma zapůjčený a možná začít s postupnou výměnou 

lamp veřejného osvětlení. 

Ještě bych rád poděkoval za účast na dotazníku, který nám velmi pomohl s dokončením 

Strategického plánu rozvoje obce Libuň na období 2020 – 2025. Dotazníkového šetření se 

zúčastnilo 103 občanů s preferováním výstavby ČOV, kanalizace a dopravní infrastruktury 

(opravy komunikací). Spokojeno s životem v obci bylo 83% respondentů. 

 

2. Kontrola usnesení 13.veřejného zasedání ze dne 11.11.2020: 

 

• Rozpočtová opatření č. 7 a 8/2020 byla zveřejněna na úřední a elektronické desce.  

• Smlouva o nákupu pozemku od paní Petry Vojtíškové byla uzavřena. 

• Objednávka na 4 ks autobusových čekáren byla vystavena. 

• Smlouva s firmou Axiom engineering, s.r.o. Pardubice byla uzavřena. 

• Objednávka na vypracování PD „Opravy místních komunikací Libuň“ s firmou 

ATELIÉR DOPRAVNÍCH STAVEB Ing. Jiří Kulič byla vystavena. 

• Smlouva na vypracování dotačního projektu pro získání dotace z fondů MMR ČR 

Podpora obnovy místních komunikací s Ing Tomášem Ruprichem byla uzavřena. 

• Dále byly podepsány již schválené smlouvy na nákup pozemku pod ČOV a směnná 

smlouva na pozemky pod kanalizaci. 

 

3. Zpráva o hospodaření obce 1-11/2020 

Příjmy: celkem -         32.225.208,75 
z toho: daňové příjmy -    9.006.006,83 

daň z nemovitostí –       1.122.454,40 
poplatky -                    998.528,40 

   neinvest. transf st.rozp. –        3.405308,27 
   inv.transfery -                  15.485.483,69   
                ostatní příjmy -           2.207.997,16 
 
Výdaje: celkem -       30.093.856,05 

z toho: rekonstrukce škola -   21.034.426,72  
 
Stav na bankovních účtech k 31.10.2020 je 6.921.469,89 
Stav na úvěrových účtech: vodovod Libunec je 81.666,69 
    škola     7.154.446,02  
 
 

4. Rozpočtové opatření č. 9/2020, kde jedinou položkou na straně výdajů přesahující 
pravomoc starosty je průtoková dotace pro ZŠ ve výši 272.555,- Kč. 

 
         Hlasování o rozpočtovém opatření: pro - 6, proti - 0, zdržel se – 0 

 

5. Navržený schodkový rozpočet na rok 2021 – se všemi investičními i neinvestičními 
akcemi kdy příjmy ve výši 15.355.000,- Kč a k tomu výdaji ve výši 15.493.700,- Kč.  
Schodek mezi příjmy a výdaji bude dofinancován z přebytku minulých let. Financování 
činí 138.700,- Kč. 



  
Hlasování o rozpočtu na rok 2021: pro - 6, proti - 0, zdržel se – 0 

 

6. Ve smyslu zákona 563/1991 Sb., o účetnictví a prováděcího předpisu č.270/2010 se 

stanovuje plán inventur za rok 2020. Hlavní inventarizační komise: jako předseda byl 

jmenován p. Pavel Veselý a jako členové pí. Mgr. Radka Zrnéčková, pí Renata Kozáková 

a p. Miloš Daňo. 

 
Hlasování: pro - 6, proti - 0, zdržel se – 0 

 

7. Schválení cen vodného ve výši 32,- Kč/m3 včetně DPH a stočného ve výši 2,50 
Kč/m3 včetně DPH. 
 
Hlasování: pro - 6, proti - 0, zdržel se – 0 

 

8. Schválení plán financování obnovy vodovodů a kanalizací v celkové výši 50.000,- Kč 
na vodovod a 10.000,- Kč na kanalizaci. 

 
Hlasování: pro - 6, proti - 0, zdržel se – 0 

 
9. Schválení žádosti o dotaci na komunikace z prostředků MMR. 

 
Hlasování: pro - 6, proti - 0, zdržel se – 0 

 

10. Schválení darovací smlouvy mezi Obcí Libuň a Knihovnou V.Č. v Jičíně o poskytnutí 
finančního daru ve výši 15.000,- Kč na nákup knih do výměnného fondu v rámci 
regionálních knihovnických služeb. 

 
Hlasování: pro - 6, proti - 0, zdržel se – 0 

 

11. Schválení Strategického plánu rozvoje obce Libuň pro období 2020 - 2025 
 

Hlasování: pro - 6, proti - 0, zdržel se – 0 

 

12. Schválení smlouvy o uzavření budoucí smlouvy o zřízené věcného břemene – 
služebnosti inženýrské sítě a smlouvy kupní s panem Martinem Pabiškou, MBA 
 
Hlasování: pro - 6, proti - 0, zdržel se – 0 

 
13. OZV – o místním poplatku za komunální odpad 2021 

 
Hlasování: pro - 6, proti - 0, zdržel se – 0 

 
14. OZV – o nočním klidu 2021 

 
Hlasování: pro - 6, proti - 0, zdržel se – 00 



 
15. Diskuze: 

 

• Slečna Dědková zahajuje diskuzi a upozorňuje na nedostatečné veřejné osvětlení kolem 

myslivny. 

• Pan starosta odpovídá, že tuto skutečnost prověří. 

• Pan Dlouhý se opět dotazuje, kdy se opraví komunikace kolem myslivny a upozorňuje na 

špatně svedený okap ze střechy myslivny, který vymílá již zmíněnou komunikaci u 

myslivny. 

• Pan starosta opakuje, že tato místní komunikace se nyní nebude opravovat, neboť je tam 

plánovaná nová kanalizace, a proto by taková investice byla kontraproduktivní. V současné 

době se bude investovat do místních komunikací, kde kanalizace nepovede. 

• Dále si pan Dlouhý stěžuje na nedodržování rychlosti jízdy po obci a stěžuje si na dopravní 

značení v ulici na Jivany, které se tam podle jeho slov motá a ohrožuje plynulost provozu. 

• Zastupitelé se vyjádřili, že tuto skutečnost prověří. 

• Pan Dlouhý si opět bere slovo a navrhuje koupit fotopasti, které by se instalovaly ke 

kontejnerům na separaci odpadu, neboť je u nich stále nepořádek a občané tam odkládají i 

odpad, který tam nepatří. 

• Pan starosta odpovídá, že je to zbytečné, neboť i kdyby byly záznamy občanů, kteří 

nedodržují stanovená pravidla odpadového hospodářství, tak od nich těžko bude moci 

něco vymáhat, neboť většinou to ani nejsou místní obyvatelé. 

• Pan Dlouhý dále upozorňuje na špatný stav obecního tranzitu. 

• Paní Zrnečková odpovídá, že zastupitelstvo zváží koupi nového obecního tranzitu. 

• Poslední připomínka pana Dlouhého s týká propadlého kanálu v uličce u Lešáku. 

• Zastupitelé se vyjádřili, že tuto skutečnost prověří. 

• Pan Smolík se dotazuje, zda je plánovaná oprava místní komunikace na Kozlenec a zda se 

také plánuje doplnění veřejného osvětlení v této části Jivan. 

• Pan starosta odpovídá, že naplánované je obojí. V současné době se připravuje projekt na 

rekonstrukci místních komunikací a toto je část, které se to týká. 

• Paní Burdová pochvaluje novou vánoční výzdobu obce. 

 

16. Závěr – Návrhová komise sděluje, že v průběhu jednání zastupitelstva obce nebyly 
návrhové komisi doručeny žádné návrhy na změny, nebo úpravy přijatých usnesení. 

 

Ukončeno: 18:30 hod. 

 

Zapsala: L. Vránová 

 

Ověřovatelé zápisu:    P. Veselý…………………………………………… 

 

           O. Fiala…………………………………………….. 

 

 

 



 
 


